
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 01/02/2021 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 

 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

 

 

ΘΕΜΑ: «Απόγνωση στον Ερασιτεχνικό Αθλητισμό, λόγω παύσης των 
αγωνιστικών υποχρεώσεων των ομάδων και των πρωταθλημάτων στα 
ομαδικά αλλά και στα ατομικά αθλήματα» 

 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Ο Ερασιτεχνικός Αθλητισμός έχει πληγεί ανεπανόρθωτα, λόγω των περιοριστικών 
μέτρων που επικρατούν στην Ελλάδα, εξ’ αιτίας της πανδημίας του κορωνοϊού και οι 
άνθρωποι που υπηρετούν στον χώρο αυτό βρίσκονται σε απελπιστική κατάσταση. Σε 
πολλές χώρες, ανά τον κόσμο, παρ’ όλα αυτά, έχουν ξεκινήσει πολλά πρωταθλήματα, 
με περιοριστικά μέτρα, βέβαια και με συνεχείς υγειονομικούς ελέγχους, κάτι που ζητάνε 
και τα εν Ελλάδι Σωματεία, που απαρτίζουν τον ερασιτεχνικό αθλητισμό. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να λάβετε άμεσα μέτρα, ώστε να απεγκλωβιστεί από την αδράνεια ο 
Ερασιτεχνικός Αγωνιστικός Αθλητισμός, γεγονός που ήδη έχει συμβεί στο 
Επαγγελματικό Ποδόσφαιρο και στην Επαγγελματική Καλαθοσφαίριση, ώστε να 
διασωθεί από την οριστική καταστροφή το σύνολο των ερασιτεχνικών σωματείων; 
 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 

ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
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